
El PS es compromet a impulsar una taula
de treball sobre la funció pública comunal
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El candidat a la reelecció
com a cap de Govern,
Jaume Bartumeu, i els
candidats de la llista te-
rritorial d’Andorra la Ve-
lla, Carles Blasi i Jan Car-
tes, es van reunir ahir
amb representants de la

plataforma de sindicats
dels comuns, i es van
comprometre a impulsar
una taula de treball sobre
la funció pública comu-
nal. Jan Cartes va expli-
car que la promesa dels
socialdemòcrates és con-
tinuar amb el procés ini-
ciat a través de la Taula
de la Funció Pública però
aplicant-ho també a l’Ad-
ministració comunal.
Una de les principals

preocupacions que van
mostrar els representants
dels sindicats durant la
reunió va ser el fet que
«veuen que no hi ha una

unificació de tots els co-
muns», segons va co-
mentar Cartes, i que el
que volen aconseguir és
que els drets dels treba-
lladors de tots els co-
muns siguin iguals.
El secretari general de

la Unió Sindical d’Ando-
rra, Gabriel Ubach, va co-
rroborar la preocupació
per aquesta desigualtat
entre els drets d’uns i al-
tres, i que reclamen un
«marc homologable entre
comuns i també amb
l’Administració central».
El que volen és que tots
els funcionaris tinguin

les mateixes condicions, i
segons va dir Ubach, els
candidats socialdemòcra-
tes es van comprometre a
impulsar-ho i a portar la
qüestió al Consell Gene-
ral.
Quant als acords que es

van prendre a la Taula de
la Funció Pública, el can-
didat del PS, Jan Cartes,
va opinar que és un ma-
terial molt valuós que «és
totalment aprofitable
pels comuns» i que el que
s’ha de fer és «mirar com
poden aplicar aquests
acords a les necessitats
que ells manifesten». 

Cartes va afirmar que
els acords de la Taula de
la Funció Pública es po-
den aprofitar pels co-
muns, però adaptant les
necessitats.
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Andorra la Vella

El Partit Socialdemòcrata
creu que el vial d’enllaç
d’Encamp suposarà una
via de reactivació per l’e-
conomia de la parròquia,
així com una manera de
descongestionar el trànsit
de l’interior del poble;
unes obres que, segons
des del PS, «queda una úl-
tima fase per adjudicar i
que cal fer l’adjudicació

de manera immediata».
Pel que fa a infraestructu-
res, els socialdemòcrates
creuen que cal un replan-
tejament del pla aprovat el
2005 perquè les necessi-
tats i l’estat del país han
canviat. De tota manera,
es van mostrar partidaris
d’acabar les obres que
s’han començat, i van rei-
terar que no són contraris
al vial de Sant Julià ja que
si es trobés una manera de
finançar-lo el tirarien en-

davant. Una altra de les
prioritats pel PS, segons
va explicar Rodríguez,
serà el nou accés al centre
del Pas de la Casa des de
la sortida del túnel d’En-
valira.  
Francesc Rodríguez i

Maria Pilar Riba també
van parlar de la importàn-
cia de rehabilitar l’edifici
de Ràdio Andorra on «cal
fer una rehabilitació ur-
gent« i on es podrien ubi-
car les instal·lacions de

RTVA, així com l’obertura
al públic de l’edifici de
Sud Ràdio, i la instal·lació
de les dependències del
Centre d'Estudis de la
Neu i la Muntanya (CEN-
MA).
D’altra banda, els so-

cialdemòcrates també van
voler deixar clar que apos-
ten per construir el nou
Lycée als terrenys de Pra-
da de Moles, i que comp-
ten amb el vistiplau de les
autoritats franceses. 

Aposta socialdemòcrata pel vial d’enllaç
d’Encamp com a via per reactivar la parròquia
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L’USdA va mostrar la seva preocupació per les desigualtats que hi ha entre els treballadors de les diferents corporacions

Bartumeu en la reunió amb els sindicats dels comuns.
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Els representants del PS van visitar la zona del vial d’Encamp.
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